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Protokoll styrelsemöte   
 

Datum: 2023-10-18   

Närvarande: 
Jan Olsson, Andreas Strid, Patrik Axelsson, Karolina Landal, Göran Ekholm,  
Joakim Friberg, Martin Mestanza, Maria Bergman 
 

§1. Mötets öppnande 
Mötesordförande Jan Olsson öppnade mötet. 
 

§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 

§3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes 
 

§4. Val av justeringsperson 
Andreas Strid valdes till justeringsperson. 
 

§5. Ekonomi 
Styrelsen gick igenom den ekonomiska månadsrapporten för september. En djupare 
analys av kostnader och intäkter behöver göras. 
 
Teamkorten diskuterades. I nuläget har vi fyra spelare som kvalificerar sig till korten, 
två i Padel och två i tennis. Styrelsen är positiv till idéen bakom Teamkorten. Däremot 
behöver vi vara tydliga i kriterierna gällande vilka som ska få dessa. Vi ser inte att vi 
gör en ändring nu utan inväntar Emils/Sashas förslag gällande tävlingsspelarna och 
vilka kriterier som gäller för de som ska få teamkorten. 
 

§6. HR  
Vi diskuterade hur ansvarsfördelningen fungerat. Vår förhoppning är att förbättra det 
ekonomiska läget genom att använda våra resurser klokt och kostnadseffektivt. 
Fortsatt dialog mellan personal och styrelse via kontaktpersonerna är viktig för att 
fånga upp vad som eventuellt inte hinns med. Ett årshjul skulle underlätta för 
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planering av aktiviteter. 
 

§7. Rapport ansvarsområden (Tennis & Padel) 

• Tävling 
Personal och styrelse ska gemensamt planera och strukturera vem som 
ansvarar för vad i samband med tävlingar. 

• Senior och veteran 
Seriespelet är igång för veteranlagen.  

• Junior  
Vi har fått en förfrågan gällande skolprofil Padel och Tennis från Navets skola. 
Eric återkopplar till rektor på Navet och tittar vidare på vilka resurser som 
krävs. 

• Sponsring & marknadsföring 
Diskussion kring möjligheten att få sponsring till matchkläder. 

• Banor  
• Kommunikation 

• Event  
 

§8. Frågor till Ekonomiska föreningen 
 

§9. Övriga frågor 
Matchkläder dam och herrlag. Förslag: Alla ordinarie får 2 tröjor och en jacka, 
reserver en jacka och 1 tröja. 10 herrar och 5 damer. Totalpris 18 500 kr. Vi har fått 
elitbidrag på 40 000 kr som kommer in strax. Styrelsen beslutar enligt förslag. 
 
Klubbkläder – Styrelsen beslutar att vi går på personalens förslag att förnya 
kontraktet med Adidas. En fördel är att det även är bollar som ingår i avtalet. 
 
Idrottsklivet. Vi behöver se över resursfrågan och återkopplar med svar till SvTf inom 
kort. 
 

§10. Nästa möte 
18 oktober 2023 
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